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СТУДРЕСПУБЛІКА - 15 років  для України!

  Німецька «техніка»

   Для тих, хто знає англійську 

та російську, повідомляємо 

що о 10:30 на 11 майданчику 

в и  з м оже т е  п р о с л у ха т и  

факультатив 

( Н і м е ч ч и н а )  «

р о з в и т о к »  у  к о н т е кс т і  

глобального консюмерізму. 

Утопія чи реальність?». Саме 

ц е й  с в і то в и й  п ол і тол о г,  

ю в е н о л о г  т а  д о ц е н т  

Гейдельберзького університету 

привнесе європейську течію до 

русла студреспубліканського 

планування.  

Radu Carciumaru 

С т а л и й  

 РОБОТА МРІЇ В ТВОЇХ 
РУКАХ

    Тарас Гуленко  саме та 
людина, що допоможе стати 
в а м  н а й к р а щ и м  в  о ч а х  
работодавців. «Як показати 
себе кращим кандидатом й 
отримати роботу своєї мрії!» - 
саме так звучить тема зустрічі. І 
можете бути впевнені, що 
інформація буде вам корисна, 
адже експерт -  фахівець відділу 
підбору персоналу SUN InBev 
(Україна)

11:30, 11 факультативний 
майдан 

Редакційна група
Бренд-менеджер - Андріюк Віра.
Головний редактор - Пишнєва Софія.
Верстка - Пишнєва Софія.                  Тираж -  300 екз.

    «Штампи» в голові 
породжують розуміння 
неможливості подальшого 
руху (Олександр Щерба)

   Не завжди «робити дуже 
б а г а т о »  р і в н о ц і н н о  
«досягати поставленої 
мети» (о. Антоній Рудий)

Серцевиною будь-якої 
команди мають бути 
цінності  (Володимир 
Крутько)

   К р а ї н і  п о т р і б н і  
українські герої! (Павло 
Вікнянський)

Цитати 
Великих

 ІСТОРИЧНИЙ ЕКСКУРС
     По обіді о 14:00 годині ваш мозок будуть штурмувати 
думками «Політичної свідомості українців у 1994-2012рр.: 
рух від минулого до майбутнього?». Соціальний психолог 
Вадим Васютинський  презентує  модель політико-
семантичного простору сучасного українського суспільства, 
що була побудована на основі щорічних опитувань, а це 2000 
осіб по всіх регіонах країни! Дізнайтеся думку нашої країни! 
14:00, факультативний майдан 12

Факультатив А.Сібірякової - питання цього ранку. 
Слідкуйте за розкладом та новинами радіо. 

     РАНКОВІ ДЕМОНИ

    Нагадуймо, що зранку 
в і д б у д е т ь с я  
н а й м і с т и ч н і ш и й  
ф а к у л ь т а т и в  м у л ь т и -
фестивалю. Андрій Мішин з 
й о г о   « Д е м о н о б о р ц е м  
з а р а д и  м а й б у т н ь о г о  
України...» занурить гравців 
у фантасмогоричний вир, що 
насправді  надзвичайно 
реальний та відчутний.  
Приходь о 8:00 до 11 
факультативного майдану 
та побори своїх демонів. 
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За доброю традицією до 
о ф і ц і й н о г о  в і д к р и т т я  
м у л ь т и - ф е с т и в а л ю ,  
оргкомітет запросив Гостя 
№1 Студреспубліки. 
      Вже декілька років поспіль зі 
с т уд е н т а м и  з ус т р і ч а є т ь с я  
д о б р и й  д р у г  т а  п а р т н е р  
Студреспубліки, енергійний 
політик та народний депутат 
України, Олексій  Миколайович 
Азаров. Цього року разом з 
Олексієм Азаровим на відкриття 
Студреспубліки завітали нардеп 
України Євген Гурай та керівник 
оргкомітету  Фонду «Стабільна 
Україна» Наталя Шийко. 
       Спілкувалися у форматі 
діалогу і, звичайно, на тему гри - 
«Майбутнє: від мрії до реального 
плану дій». Спочатку розмови 
б у л и  б і л ь ш  о ф і ц і й н о г о  
контексту, але після 5 хвилин 
спілкування хлопці та дівчата 
вже цікавилися студентським 
життям Олексія Миколайовича.

.       Студреспубліканці були 
вражені, що перша вища освіта 
Олексія Азарова була пов'язана 
з  геологією і  улюбленою 
д и с ц и п л і н о ю  у  В Н З  б ул а  
геотектоніка. І тільки друга 
о с в і т а  в  п а н а  О л е к с і я  -  
економічна.  Тому протягом 

розмови гравці  зачепили 
економічні питання розвитку 
України.  Турбувала молодь і 
реформація системи вищого  та 
шкільного навчання. 
      Наприкінці зустрічі медики 
та студенти факультету обліку 
й аудиту задали питання 
стосовно безпечного життя, 
намагаючись дізнатися

                 

 с т а в л е н н я  О л е к с і я  
М и к о л а й о в и ч а  д о  
застосування хімічної зброї та 
в п р о в а д ж е н н я  д і й с н о  
безкоштовних соціальних 
послуг населенню.
      П і в т о р и  г од и н и  
спілкування з народним 
депутатом України залишили 
різні відчуття: хтось мріяв 
тільки про море та обід, хтось 
не почув для себе чіткої 
відповіді на питання, а деякі 
г р а в ц і  в в а ж а л и  з ус т р і ч  
в д а л о ю  н а г о д о ю  
поспілкуватися з політиком 
т а  п о ч у т и ,  я к  с у ч а с н і   
державні діячі розуміють 

молодь. 

Перший гість Студреспубліки!

ФАКУЛЬТАТИВИ, що 
змінять ваше життя 

УВАГА! Усі бажаючі!
Ви можете надсилати ваші повідомлення, 

коментарі, відгуки та будь-які статті, що мають 
інтелектуальну або художню цінність, до 

редакції газети «ЗаДіло». 
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 Рівно о 14:44 Павло 
В і к н я н с ь к и й  п р о г о л о с и в  
ювілейну  XV Студреспубліку 
офіційно відкритою!!  Але 
офіційним  відкриття було лише 
за назвою, тому що після 
заповітних слів відкриття, 
нат овп шалено забурлив,  
заголосив  та почав співати гімн 
с т уд к р а ї н и !  Р а д і с т ь   т а  
позитивні емоції можна було 
відчути на дотик. Організатори, 
експерти, гості та учасники 
мульти-фестивалю на знак 
яскравого, патріотичного та 
с в і т л о г о  м а й б у т н ь о г о  
відпустили у небо сотні синіх та 
жовтих кульок.  Атмосфера була 
казкова! З привітальними 
словами виступали і Олексій 

А з а р о в ,  і  
п р е д с т а в н и к и  
д е р ж а п а р а т у  
управління АРК 
К р и м ,  щ о  т а к  
ласкаво прийняв 
м у л ь т и -
фестиваль.

     
  

      

В частности Дацюк говорит, 
ч т о  т е к у щ а я  п о л и т и к а  
мультикультурализма уже не 
с п о с о б н а  о б ъ я с н и т ь  
человеческую идентичность. Он 
п р о т и в о п о с т а в л я е т  е й  
п о л и т и к у  ф р а г м е н т а р н о й  
идентичности. «Раньше на 
вопрос: «Кто ты?» можно было 
ответить: «Я - украинец», но в 
будущем  на тот же вопрос 
невозможно будет ответить 
также. «Я - первое, второе, 
третье, я - одно, и другое, и 
третье». И вот эта сложная 
многоуровневая идентичность 
может быть объяснена лишь 
фрагментарной политикой, а не 
мультикультуральной. Таким 
образом философ обозначил 
целый ряд вызовов, которые в 
данный момент стоят перед 
человечеством и студенты - 

у ч а с т н и к и  
С т у д е н ч е с к о й  
республики - будут 
б е з  с о м н е н и й  
рассматривать эти 
в о п р о с ы  н а  
пленумах. 

Олег Деренюга, 
модератор кластеру

     Сегодня, в первый день 
ф и н а л а  М е ж д у н а р од н о й  
программы Студенческая 
р е с п у б л и к а ,  у ч а с т н и к и  
мульти-фестиваля имели 
возможность поучаствовать в 
ф а к ул ьт а т и в е  э к с п е р т а  
С т уд р е с п у б л и к и  С е р г е я  
Дацюка, на тему «След шаг 
ч е л о в е ч е с т в а » .  В  с в о е м  
ф а к у л ь т а т и в е  ф и л о с о ф  
р а с с к а з а л  о  т е х  
непреодолимых преградах, 
к о т о р ы е  е с т ь  п е р е д  
человечеством, и которые не 
п о з в о л я ю т  е м у  д е л а т ь  
решительные шаги в будущее 
и  работать на перспективу.         
    Ф и л о с о ф  н а ч а л  
факультатив с рассказа о 
самой идее человечества, 
истории его возникновения и 
происхож дения термина 
«человечество». Кроме этого, 
он затронул целый ряд норм 
Декларации прав человека и 
в ы д в и н у л  и д е ю  о  
необходимости создания 
нового документа о правах 
ч е л о в е к а ,  к о т о р ы й  
соответствовал бы вызовам 
современного времени. 

          «Очень сложно дать 
о ц е н к у  п е р в о м у  
игровому дню, если 
честно. Я искренне 
п р о ш у  р е б я т  н а  
меня не обижаться, 
е с л и  я  г д е - т о  
перегибаю палку, 
однако прошу вас 

понять: мы здесь не в игрушки играем. 
Слоган данной Студреспублики должен 
был натолкнуть вас на мысль о 
серьезности мероприятия. В ваших руках 
в о з м ож н о с т ь  н а п и с а т ь  с ц е н а р и й  
будущего нашей страны, который будет 
реально воплощен в жизнь.    
         Соберитесь, главное - проверяйте 
все ваши идеи на выполнимость. Вы 
должны четко понимать мельчайшие 
детали механизма вашей идеи. Как 
говорилось уже неоднократно, на 
выходе мы должны получить 
полноценный документ-стратегию 
развития страны. Так что завязывайте с 
«благоглупостями»(с) и 
приступайте к серьезной 
работе! 

       Мы в вас верим, иначе не 
спали бы по 40 минут в день!»

Калайко Артем, модератор 
кластеру

 

       В экономике Студреспублики свершилось невероятное – силами оргкомитета курс 
внутриигровой валюты привязан результатам смысловой игры.

     Эти новшества прямым образом повлияли на жителей студенческой страны, так как из-за 
плохих результатов работы на пленумах, курс государства оказался выполнен только на 20%. 
Из-за этого существенно подорожали все продукты на территории Студреспублики.

       - Какого я должен пиво пить за 15 гривен, если эти… тупые? – выкрикнул один из зрителей 
сразу после спича лидера Студреспублики Павла Викнянского. По прогнозам аналитиков, если 
студреспубликанцы будут и дальше неспособны формулировать и предлагать конструктивные 
предложения по плану действий в государстве, то существенно вырастут как цены, так и курс 
НДЛМчиков.

Олег Деренюга для «ЗаДело»!

Неофіційне
- офіційне 
відкриття

Какой он,  следующий 
шаг человечества? 

Любишь пиво – люби мозгами шевелить
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Первый блин небезопасен
       Первый пленум отрасли «Безопасность и 
здоровья».  Обязательно к прочтению всем 
участникам отрасли, рекомендуется участникам 
других отраслей, не рекомендуется к прочтению в 
принципе.
     «Экология и природные ресурсы». Как много 
современных и актуальных средств очистки знают 
наши участники, но они почему-то так и не поняли 
основной посыл эксперта, что чисто не там, где 
убирают (даже если убирают самыми новыми и 
дорогими средствами, установками).  Не помогла и 
20-тиминутная попытка эксперта их в этом убедить. 
     «Охрана здоровья». Подробно рассказала в какой 
ситуации находится Украина сегодня, и как, по их 
мнению, из неё можно выбраться. Но ни слова не 
сказала, о том, какой же она видит страну через 10 
лет и как к этому прийти.
      «Оборона». Красноречиво рассказала про 
украинское оружие, к сожалению, отставшее на 3 
поколения от вооружений продвинутых стран, но 
качественное и пока еще продаваемое.
     Как результат, ни один из докладов участников 

не был допущен к презентации на общем 
пленуме. Даже предоставленная модератором 

возможность улучшить свой доклад и получить 
возможность выступить с ним на общем пленуме, 

не помогла ребятам, ушедшим  не на доработку, а на 
заслуженный обед.

Аширов Сервер, модератор кластеру 
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